
Helsingin yliopiston ylioppilaskunta 

Ympäristövaliokunnan kokous 12/2023 

11.12.2023 klo 17.30 

Valiokuntien tila Kabinetti ja Zoom 

 

Paikalla Kabinetissa: Petri Seppä (puheenjohtaja), Anni Saviniemi (varapuheenjohtaja, sihteeri), Reeta-Kaisla 

Behm (varapuheenjohtaja, poistui kohdan 7 aikana), Iris Wu (poistui kohdan 9 aikana), Gerda Hermonen, 

Anni Mähönen 

Paikalla Zoomissa: Theresa Koller 

 

1. Kokouksen avaus ja sihteerin valinta 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17.37. Sihteeriksi valittiin Anni Saviniemi. 

 

2. Esityslistan hyväksyminen ja mahdolliset lisäykset 

Esityslista hyväksytään kokouksen työjärjestykseksi. 

 

3. Ilmoitusasiat 

Petri kertoi, että Teams on valmis käytettäväksi. Teamsiin on siirretty kaikki tiedostot Drivestä. Petri 

selvittää vielä, milloin pääsee lisäämään muut valiokuntalaiset alustalle. Halukkaille järjestetään 

perehdytys Teamsin käytöstä.  

 

Viestintävastaava Iriksen vaihto-opiskelu Suomessa päättyy joulukuun loppuun, ja samalla päättyy 

Iriksen pesti ympäristövaliokunnan viestintävastaavana. Petri kiitti Iristä loistavasta työstä 

viestintävastaavana syyskaudella 2023.  

 

4. Avoimet pestit 

4.1 Viestintätiimi 

Pesti jää avoimeksi. 

4.2 Blogivastaava 

Pesti jää avoimeksi. 

4.3 Kampanjakoordinaattori 

Pesti jää avoimeksi. 

 

Jatketaan avoimista pesteistä markkinoimista. 

 

5. Kuulumiset 

5.1 Puheenjohtajisto 

Petri oli panelistina Helsingin yliopiston kestävyys- ja vastuullisuusverkoston paneelissa. 

Paneelissa keskusteltiin muun muassa opiskelijoiden mahdollisuuksista toimia vastuullisesti ja 

muista erilaisista toimintamahdollisuuksista. Petri tapasi tilaisuudessa muun muassa Maan 

ystävien edustajan, joka oli kiinnostunut yhteistyöstä ympäristövaliokunnan kanssa. Lisäksi eräs 

yliopiston hallinnon edustaja keskusteli Petrin kanssa mahdollisuudesta järjestää opiskelijoille 

roskajuoksutapahtuma ensi keväänä. 

 

Reeta kertoi, että myös Nuorten ilmastohuippukokouksessa syntyi kontakteja ja erilaisia 

yhteistyömahdollisuuksia ensi kevättä ajatellen. Reeta kertoi myös, että Global Campus -



peliprojekti on päättynyt. Ympäristövaliokunta osallistui noin 6–7 tapaamiseen projektin kanssa 

maalis-marraskuussa 2023. Yhteistyö oli kiinnostava ja antoisa projekti. 

 

5.2 Tapahtumatiimi 

Keskusteltiin 27.11.–1.12. järjestetyistä kampusständeistä. Ständien järjestäminen onnistui 

hyvin nopeasta aikataulusta huolimatta. Ständeillä opiskelijoiden oli mahdollista osallistua 

yhteisen pahvitaideteoksen tekemiseen teemalla ”Mikä antaa sinulle toivoa”. Ständien 

tavoitteena oli lisätä opiskelijoiden tietoutta ympäristövaliokunnan olemassaolosta ja tässä 

onnistuttiinkin. Sovittiin, että Iris tekee ständeistä vielä postauksen Instagram-tilille. Anni M 

ehdotti, että tulevaisuudessa ständejä voisi markkinoida vielä enemmän etukäteen eri 

viestintäkanavissa. 

 

5.3 Viestintä 

Iris on tehnyt adventtikalenteria Instagramiin. Tulevan sunnuntain luukkua varten Iris toivoi vielä 

useammalta valiokuntalaiselta kuvaa ja lyhyttä tekstiä, jotka voi lähettää Irikselle lauantaihin 

mennessä. Ajatuksena on siis tehdä esittely valiokunnan jäsenistä. 

 

Reeta ehdotti, että kevään kokoukset voisi sopia kyselyllä Whatsapp-ryhmässä, että saadaan 

useammalle sopivat kokousajat. Jatketaan keskustelua kohdassa 8.  

 

5.4 Yhteisövastaava 

Petri kertoi, että Santeri kontaktoi HYYn alaisten järjestöjen ympäristövastaavia tällä viikolla 

sähköpostitse. Tavoitteena on lisätä järjestöjen ympäristövastaavien tietoisuutta valiokunnan 

olemassaolosta ja siitä, kuinka valiokunta voi olla ympäristövastaavien tukena ja apuna. 

 

6. Budjetti 

Petri kertoi, että budjetissa on pysytty hyvin syksyn osalta. Petri muistutti kaikkia kirjaamaan kulut 

budjettitoteumaan tällä viikolla. Jäljellä olevalla budjetilla on tarkoitus ostaa jo ennakkoon valmiiksi 

haalarimerkkejä ensi kevään Vegeapproja varten. Ensi vuoden puolella on tarkoitus suunnitella 

myös uusi haalarimerkki, jonka voivat saada ne, jotka ovat viime keväänä saaneet ensimmäisen 

merkin ja suorittavat approt toisen kerran. Kevään budjetti tulee olemaan n. 900 €. 

 

7. Vegan Crawl 

Käytiin alustavaa keskustelua ensi kevään Vegeapproista. Koska kyseessä on iso tapahtuma, 

suunnittelu ja yhteistyökumppaneiden kontaktointi on hyvä aloittaa heti tammikuussa. 

Vegeapprojen ajankohdaksi on alustavasti suunniteltu 5.–21.4. Passeja jaettaisiin pääsiäisen jälkeen 

ja haalarimerkkejä 22.4. alkavalla viikolla.  

 

Reeta ehdotti, että Vegeapprojen suunnitteluun perustettaisiin oma Whatsapp-ryhmä, johon 

voidaan liittää approjen suunnittelusta kiinnostuneet. Siellä voidaan sopia myös ensimmäinen 

suunnittelukokous tammikuulle. 

 

8. Kevään kokoukset 

Syksyn kokousaikataulut sovittiin syksyn alussa, mutta kaikki valiokunnan jäsenet eivät olleet silloin 

paikalla ja kokousajankohdat eivät ole sopineet kaikille. Reeta ehdotti kohdassa 5.3, että kevään 

kokoukset sovittaisiin aina erikseen Whatsapp-ryhmässä kyselytoiminnolla. Sovittiin, että Petri 

laittaa jatkossa kyselyn seuraavasta kokouksesta Whatsapp-ryhmään ja vahvistaa sen perusteella 



kokouksen ajankohdan viimeistään kahta viikkoa ennen kokousta. Kuten tähänkin asti, Petri lähettää 

kokouksen esityslistan tiedoksi viikkoa ennen kokousta. 

 

 

9. Muut esille tulevat asiat 

Gerda ehdotti, että myös tapahtumatiimiä markkinoitaisiin samalla kun muita avoimia pestejä. 

Myös tapahtumatiimiin mahtuisi hyvin vielä uusia jäseniä. 

 

Anni M ehdotti, että esimerkiksi kampanjaviikkoa tai Vegeapproja ajatellen voisi olla mahdollista 

järjestää WWF:n kanssa yhteistyössä jokin tapahtuma. Keskusteltiin mahdollisuudesta järjestää 

esimerkiksi approjen kick-off tapahtuma. Myös yliopiston tutkijoita voisi kysyä tapahtumiin mukaan 

esimerkiksi kertomaan ajankohtaisista tutkimusaiheista. 

 

10. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18:50. 

 

Petri Seppä 

puheenjohtaja 

 

Anni Saviniemi 

sihteeri 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



The Student Union of the University of Helsinki 

Environmental Committee’s Meeting 12/2023 

December 11th 2023, at 5:30 pm 

Committee room Kabinetti and Zoom 

 

In Kabinetti: Petri Seppä (chair), Anni Saviniemi (vice chair, secretary), Reeta-Kaisla Behm (vice chair, leaves 

at 7), Iris Wu (leaves at 9), Gerda Hermonen, Anni Mähönen 

In Zoom: Theresa Koller 

 

1. Opening of the meeting and appointment of secretary 

The chair opens the meeting at 5:37pm. Anni Saviniemi is appointed as the 

secretary. 

 

2. Approval of the agenda and possible additions 

The agenda is approved as distributed. 

 

3. Announcements 

Petri told that Teams is ready for use. All files from Drive have been transferred to Teams. Petri is 

still clearing up when other members of the committee can be added to the platform. There will be 

an introduction for using Teams for everyone who wants to participate. 

 

Communications coordinator Iris is ending her exchange studies in Finland in December, and her 

positions as the communications coordinator will then come to an end as well. Petri gave thanks to 

Iris for her great job as communications coordinator during the autumn season 2023. 

 

4. Open positions 

4.1 Communications team 

Position remains open. 

4.2 Blog coordinator 

Position remains open. 

4.3 Campaign coordinator 

Position remains open. 

 

We will keep on promoting for open positions. 

 

5. Greetings 

5.1 Chairs 

Petri attended a panel discussion organized by university’s sustainability and responsibility network 

as a panelist. Themes that were discussed included student’s possibilities to act responsibly and 

other possibilities for action for students. Petri met a representative from Friends of the Earth, they 

would be interested in cooperating with the Environmental Committee. Petri also discussed with a 

person from university’s administration who would be interested in organizing a plogging event for 

students during next spring. 

 

Reeta told about new contacts that we got from the Youth Climate Summit, there are also many 

interesting cooperation possibilities regarding the spring. Reeta also told that the Global Campus 

game project has come to an end. The Environmental Committee attended 6–7 meetings with the 



project between march and November 2023. Cooperation with them was an interesting and 

rewarding project. 

 

5.2 Events team 

We discussed about campus stands that were organized between 27th November – 1st December. 

Organizing of the stand was successful despite the short notice. Students got to participate in doing 

some art on a cardboard with the theme “What gives you hope”. The goal was to increase students’ 

knowledge about the committee and that was achieved. It was agreed that Iris will make an 

Instagram post about the stands. Anni M suggested that in the future these kinds of stands could be 

promoted more in different channels. 

 

5.3 Communications 

Iris has been making and advent calendar in Instagram. For the calendar for next Sunday, Iris asked 

members of the committee to send their pictures and a short introduction text to Iris by Saturday 

the latest. The idea is to introduce members of the committee. 

 

Reeta suggested that we could decide the meeting times for spring in a poll in Whatsapp. 

Discussion will be continued in item 8. 

 

5.4 Community coordinator 

Petri told that Santeri will contact the environmental coordinators of the organizations under HYY 

this week by emailing. The goal is to increase the knowledge about the committee among the 

environmental coordinators and how the committee can help and support them. 

 

6. Budget 

Petri told that we have stayed in the limits of the budget during autumn. Petri reminded everyone 

to mark down their expenses to the budget report. The budget that is still left for the autumn will 

be used to buy overall patches for the Vegan Crawl next spring. We will also design a new overall 

patch for those who have already participated in the crawl this spring and are completing the crawl 

for the second time. The budget for the spring will be around 900 €. 

 

7. Vegan Crawl 

We had a preliminary discussion about the Vegan Crawl next spring. It is a big event, so planning 

and contacting different partners should be started in January. The preliminary dates for the Crawl 

would be 5th – 21st April. Giving out the crawl passes would take place after Easter, and overall 

patches would be given out starting from 22nd April.   

 

Reeta suggested creating a separate Whatsapp group for planning and everyone interested in 

organizing the Crawl can join the group. The first planning meeting for January will be scheduled in 

the group. 

 

8. Meetings in spring 

Schedule for autumn meetings were agreed at the beginning of autumn, but all committee 

members were not present at that time and the meeting times have not suited everyone. Reeta 

suggested at item 5.3 that meeting schedules for the spring could be decided by a poll in Whatsapp 

group. It was decided that in the future Petri will make a poll in Whatsapp for the following meeting 

date. Petri will confirm the meeting date and time two weeks before the meeting at latest. As usual, 

Petri will send the meeting agenda one week before the meeting. 



 

9. Other matters 

Gerda suggested that at the same time when we are promoting the open positions, we could also 

promote the events team since there is room for new members in that team as well. 

 

Anni M suggested that WWF could be a potential partner in organizing an event, this could be part 

of the campaign week or vegan Crawl. There was also discussion about the possibility to organize a 

kick-off event for Vegan Crawl. Also, researchers of the university could be asked to join our events 

where they could talk about their current research topics. 

 

10. Closing of the meeting 

The chair closes the meeting at 6:50 pm. 

 

Petri Seppä 

chair 

 

Anni Saviniemi 

secretary 


